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Pytania, rekomendacje zamieszczone przez uczestników wysłuchania na Q&A/czat

Jan Twardowski

Czy Polska zadeklarowała wiążąco dążenie do "neutralności CO2"? czyli redukcję o 50%
do 2050?

Dlaczego w Projekcie FEnIKS nie ma słowa o DNSH i NIE są wspomniane zasady
odpowiedzialnych ZRÓWNOWAŻONYCH zamówień publicznych? Czy szybkość wydawania
jest ważniejsza od JAKOŚCI - w osiąganiu CELÓW?

Czy i jak FEnIKS za art.18 EED (dyrektywy o efektywności energetycznej) dąży do "
wspieranie sektora publicznego w przyjmowaniu ofert usług energetycznych, w
szczególności w odniesieniu do modernizacji budynków " jeśli pojęcie usług
energetycznych" nie jest używane ????

Anna Dworakowska

Czy zgodnie z obietnicami przedstawicieli rządu w Programie Feniks znajdzie się
dofinansowanie do Programu Czyste Powietrze oraz dofinansowanie do programu likwidacji
kotłów i pieców na paliwa stałe w budownictwie wielorodzinnym, kierowanego do osób
prywatnych? Według wyliczeń Komisji Europejskiej PCzP powinien być zasilony 8 mld Euro.
3 mld jest w KPO. Brakuje zatem 5 mld Euro. Program dla budynków wielorodzinnych to
przynajmniej 500 mln Euro. Tych środków brakuje w Programie Feniks.

Tak, właściciele mieszkań w budynkach wielorodzinnych znów zostali pozostawieni bez
wsparcia z programów centralnych. Ciężar wsparcia tych osób pozostaje na barkach
samorządów. A osoby użytkujące piece kaflowe to przecież często osoby ubogie.

Agnieszka Mijas Iława

Czy Miasta do 50 tys. mieszkańców będą miały swoją szansę na składanie wniosków w
ramach realizacji swojego MPA z nowego POIŚ 21-27, jak jest linia demarkacyjna dla takich
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miast pomiędzy Programem Polska Wschodnia

Krzysztof Smolnicki

Dokładnie tak. Edukacja ekologiczna jest potraktowana w programie SZCZĄTKOWO!

Program #CzystePowietrze bardzo ważny - tym bardziej, że poprawia efektywność
energetyczną budynków i walczy z ubóstwem energetycznym.

Jeszcze ważniejsze jest wsparcie dla domów wielorodzinnych - w tym wspólnotowych
kamienic. Środki finansowe na poziomie regionalnym (np. na Dolnym Śląsku) są
ZNACZĄCO NIEWYSTARCZAJĄCE!

Środki z autostrad należy przerzucić na walkę ze smogiem w domach jednorodzinnych i
wielorodzinnych.

Bożena Cebulska

A czy są może jakieś odniesienia do uwag zgłoszonych w czasie wysłuchania odwróconego
Umowy Partnerstwa

Wojciech Szymalski

Chwilowo to linia demarkacyjne nie przewiduje edukacji ekologicznej w programach
regionalnych - to wymaga dużej zmiany na tym poziomie.

Hubert Barański

Czyli tak samo jak w dokumencie tak i w podsumowaniu... słowo "rower" nie padło ani raz.
Elektromobilność to także rowery, czemu Ministerstwo to systemowo ignoruje?
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